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Dziś w Futbolclub w Rzymie odbyła się prezentacja książki pod tytułem 

"Wielka Roma Liedholma. Opowiedziana przez bohaterów scudetto 82-83". 

W wydarzeniu wziął również udział Walter Sabatini, który odpowiedział na

pytania dziennikarzy. Ci pytali głównie o sprawy transferowe. 

 

Benatia?

- Jest graczem Bayernu Monachium, nie wróci. Stawiamy na naszych chłopaków.

Odzyskujemy Leandro Castana: zbyt łatwo jest odstawić chłopaka, który cierpiał,

podąża właściwą drogą i dużo od niego oczekujemy. Ruediger przyszedł po

podwójnej kontuzji, ale jest wielkim piłkarzem. Mogę się również mylić odnośnie

graczy, ale jest mocny i jeśli nie wierzycie mi, uwierzcie Loewowi. Dalej jest

zapomniany Gyomber, którego nawet nie widzieliście jak gra. Jest wysoki, szybki,

gra dobrze w powietrzu. Garcia dokonuje wyborów, które są dzielone lub nie,

czasami również ja ich nie podzielam. Jednak Gyomber jest graczem, który istnieje.

 

Zimą bez mercato?

- Nie wrócimy na rynek transferowy, o ile nie pojawią się pewne sytuacje. Uraz

Salaha stawia nas w trudnej sytuacji, jest ogromną stratą dla Romy. Nie mamy

żadnej potrzeby powrotu do mercato, potrzebujemy ciągłej poprawy. Mecz z Lazio

nie był widowiskowy, ale grany na poważnie, kontrolowaliśmy go i uderzyliśmy gdy

musieliśmy, z nową dojrzałością.

 

Bilans?

- Powiedziałbym, że pozytywny, gdyby był zasłużony remis w Mediolanie bylibyśmy

bardziej zadowoleni. Zespół daje sygnały, jak radość De Rossiego: nigdy nie

widziałem takiego mistrza skandującego nazwisko swojego kolegi.

Iturbe?

- Manuel musi wrócić do bycia dzieckiem, musi grać tak jak grał na ulicy gdy był

dzieckiem. Chłopak, taki jak on, musi grać antyczną piłkę, uwolnić się od ciężaru

taktycznego, uwolnić się od ciężaru, który wy i ja, płacąc dużo, umieściliśmy na jego

barkach.
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Doumbia?

- CSKA nie chce wydać pieniędzy, ale ktoś go kupi. Postaramy się uszanować

umowę z innym, chińskim, zespołem, ale mamy nadzieję uzyskać nieco więcej.

 

Gerson?

- Przyjedzie do Rzymu, nie wiemy jeszcze jaka będzie jego przyszłość, muszę

zdecydować. Czy zatrzymamy go na cztery miesiące czy wyślemy go, aby grął.

Frosinone? To hipoteza, są tez inne zespoły.

 

Curva Sud?

- Nie chcę w to wchodzić, nie zajmuję się tym, z szacunku dla kibiców, dla których

pracuję. Moje relacje z Curva Sud pękły, gdy zawołali piłkarzy, aby ich opluć. To był

najgorszy moment odkąd jestem w Rzymie, czułem się źle, nigdy nie wyobrażałem

sobie przejść takich rzeczy. Powiedzieli mi, że kibice żądali zdjęcia koszulek. Moje

relacje z nimi uległy zmianie.

Dzeko jest problemem dla Romy?

- Myślę, że zespoły chciałby mieć taki problem, wszyscy chcieliby go mieć.

Gervinho?

- Miał spakowane walizki, nie chcieliśmy obniżyć naszych żądań, w międzyczasie

negocjacje zostały zamrożone. Trener zachował się bardzo dobrze, powiedział mi, że

Gervinho będzie ważnym graczem, a ja mu zaufałem tak samo jak wtedy, gdy

pozyskiwaliśmy go z Arsenalu. Poprawił się bardzo również pod bramką, jest

wartością dodaną.

 

Pojedynek trzech drużyn o mistrzostwo?

- Nie, umieściłbym też Fiorentinę z powodu tego jak gra i ma trenera, który

optymalizuje wydajność graczy. Również Juventus wróci.
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Ucan?

- Trener wie, że jest bardzo mocny, ale dokonuje innych wyborów, których nie mogę

podważać. Nie chcę go puścić, chcę stworzyć dla niego alternatywną drogę, aby go

nie stracić. Wykupimy go, jednak na tych warunkach to trudne i będziemy

negocjować porozumienie z Fenerbahce, co jest sprawą trudną. Jego zagranie z

Palermo było niesamowite. Będziemy walczyć, aby zatrzymać go w Romie.

 

Totti?

- Zobaczymy jak będzie się czuł. Teraz przechodzi trudny moment, asystuje w

wygranych drużyny, cieszy się z nich, gdyż jest pierwszym kibicem: wróci w ciągu

miesiąca, gdy będzie się czuł dobrze, będzie mógł decydować o zwycięstwach.

Strootman?

- Ma inny wyraz twarzy niż w poprzednim sezonie, myślę, ze jest na dobrej drodze.

Jego oczy błyszczą. Będzie asem Romy, nawet gdy będzie w 60 procentach formy.

Jeśli będzie gotowy w kwietniu w stu procentach, zwiększą się nasze szanse na

wygraną.

Kto wybiera graczy? Vainqueur?

- Ja wybieram graczy, to moja praca. Pozyskując ich, angażuję trenera. Vainqueur

będzie użyteczny, być może nie będzie pierwszoplanową postacią. Będzie zastępcą,

grał już w miejsce De Rossiego i Pjanica. Na prawej stronie jest Maicon, który jest

wielkim mistrzem. Powiedziano, że jest skończony. Zdecydowaliście, że Florenzi nie

może grać na obronie: jest prawym obrońcą, który może grać również w środku pola

i na boku ataku. Jest lepszy od Daniego Alvesa. Trzecim obrońcą jest Torosidis, ktoś

mówi, że nie jest niezawodny? Na lewej jest niezniszczalny Digne, może zagrać 40

meczów. Emerson jest dobrym graczem. Nura jest fenomenem, jest tak mocny, że

może nawet zagrać w meczu ligowym.

 

Kadra?

- Jest bardzo konkurencyjna. Inter jest atakowany, bo wygrywa po 1-0, jednak wyniki

budują zespół i polepszają jakość piłkarzy. Mają najlepszego środkowego napastnika

po Dzeko. Fiorentina gra widowiskowo. Napoli ma najlepszego środkowego

napastnika na świecie.
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Szczęsny?

- Pracujemy, chciałbym go zatrzymać, ale znam zbyt dobrze Wengera i nie będzie

łatwo.

 

Inny bramkarz?

- Roma jest obstawiona na tej pozycji, ale nie chcę ujawniać nazwiska.

 

Pallotta?

- Czuję brak wielu osób.

 

Prowizje dla agentów?

- Roma jest brutalnie szczera. Powinniście się wstydzić. Roma jest brutalnie

szczerym klubem. Uczciwość wywołuje więcej szkód, łatwiej byłoby powiedzieć kilka

kłamstw. Płacę prowizje, jeśli trzeba je zapłacić.
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